



**ကရင်နီအမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ**  
**ပါတီဗဟိုဌာနချုပ်**



P.O Box-6, Mae Hong Son 58000, Thailand Email: kppbhq2013@gmail.com Office Phone/Fax: +66-53615908  
 Secretariat mobile: GS: (+66)999428659, S1: (+66) 895531296, S2: (+66) 650194009

**(၇၃)နှစ်မြောက် ကရင်နီပြည်တပ်မတော်နေ့သို့ ပေးပို့သည့် ကရင်နီအမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ၊  
 ပါတီဗဟိုဌာနချုပ်၏ သဝဏ်လွှာ**

ယနေ့ ကျရောက်သည့် (၇၃)နှစ်မြောက် ကရင်နီပြည်တပ်မတော်နေ့ အခါသမယတွင် ကရင်နီအမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီမှ ပါတီခေါင်းဆောင်များနှင့်တကွ ကရင်နီပြည်တပ်မတော်မှ အရာရှိ၊ အရာခံ၊ အကြပ်၊ တပ်သားများ၊ ကရင်နီပြည်အစိုးရ ဌာနဆိုင်ရာမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ပါတီဝင်ရဲဘော်များနှင့်တကွ မိဘပြည်သူများအားလုံး ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ချမ်းသာစွာဖြင့် လိုအင်ဆန္ဒ ပြည့်ဝနိုင်ကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။

ကရင်နီပြည်တပ်မတော်သည် ကရင်နီအမျိုးသားသမိုင်း၏ လိုအပ်ချက်နှင့်အညီ မွေးဖွား ပေါ်ပေါက်လာသည့် တပ်မတော် ဖြစ်သည်နှင့်အညီ ကရင်နီသမိုင်းတလျှောက် ထူးချွန်ပြောင်မြောက်စွာ သမိုင်းပေးတာဝန်များကို ကျေပြန်စွာ ထမ်းရွက်ခဲ့သည့် တပ်မတော် ဖြစ်ပါသည်။

ကရင်နီအမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ၏ နိုင်ငံရေးဦးဆောင်မှုကို ခံယူ၍ ကရင်နီပြည်နှင့် ကရင်နီအမျိုးသားတို့၏ အသက်၊ အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ခဲ့သော ကရင်နီပြည်တပ်မတော်သည် တော်လှန်ရေးသမိုင်းတလျှောက် အသက်၊ သွေး၊ ခွေး တို့ကို ပေးဆပ်စွန့်လွှတ်ခဲ့ရသည်ရှိသလို တောတောင်ထဲတွင် ဆင်းရဲပင်ပန်းစွာဖြင့် ကျရာတာဝန်များကို မမှီတ်မသုန် ယုံကြည်သောစိတ်ဖြင့် ထမ်းရွက်ခဲ့သည်ကို ကျနုပ်တို့က လေးနက်စွာ အသိအမှတ်ပြုပါသည်။

ရဲဘော်တို့ .....

ကျနုပ်တို့၏ နိုင်ငံရေးရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင် မရောက်မချင်း ဆက်လက်ချီတက်ကြရာတွင် ရဲဘော်တို့၏ တာဝန်သိမှု၊ သစ္စာရှိမှု တို့သည် မပြီးဆုံးသေးသော ရှေ့ခရီးအတွက် နိုင်ငံရေးကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်မှုတွင် အင်အားတစ်ရပ် ဖြစ်စေပါသည်။

ယနေ့ ကျနုပ်တို့ရောက်ရှိနေသော နိုင်ငံရေးအခြေအနေသည် အားလုံး သိရှိထားကြပြီးသည့်အတိုင်း အာဏာရှင်များ ချုပ်ငြိမ်းရေးအတွက် လူထုတိုက်ပွဲနှင့်အတူ ဆင်နွှဲနေကြပြီး ကရင်နီပြည်နှင့် ကရင်နီ အမျိုးသားများအတွက်သာမက လက်ရှိမြန်မာနိုင်ငံကို ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီ ပြည်ထောင်စု အဖြစ် နိုင်ငံရေးစနစ် ပြောင်းလဲနိုင်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်နေကြပါသည်။ ကရင်နီအမျိုးသား တိုးတက်ရေးပါတီ၊ ပါတီခေါင်းဆောင်များအနေဖြင့်လည်း ယနေ့ကျွန်တို့တွေနေရသည့် နိုင်ငံရေးအကျပ် အတည်းများကို အခြားသော ဘဝတူတိုင်းရင်းသားလူမျိုးများနှင့် ပူးပေါင်း၍ ကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်နေ သည့်အပေါ်တွင်လည်း ကရင်နီပြည်တပ်မတော်အနေဖြင့် နိုင်ငံရေးကို မျက်မြေမပြတ်ရန် လိုအပ် သည်။

ကျနုပ်တို့ လျှောက်လှမ်းနေသည့် နိုင်ငံရေးရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင် မရောက်မီ နိုင်ငံရေးသတိ၊ စစ်ရေး သတိများကို လက်ဆုပ်လက်ကိုင်ပြုရမည် ဖြစ်သည်။ ကျနုပ်တို့အနေဖြင့် ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီ ပြည်ထောင်စု တည်ဆောက်ရေးဖြစ်စဉ်ကို ရိုးသားစွာ ရည်းကပ်သည့်တိုင် မိမိတို့၏ မှန်ကန်သော ရပ်တည်မှုအပေါ် နိုင်ငံရေးဖိအား၊ စစ်ရေးဖိအားများဖြင့် တွန်းအားပေးလာမှုများကို ကြုံကြုံခံရင်ဆိုင် ဖြေရှင်းနိုင်ရန် ကရင်နီပြည်တပ်မတော်သည် ကြံ့ကြံ့ခိုင်ဖို့ လိုပါသည်။ မြန်မာပြည်၏ နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ် စေ့ငြိမ်းသည် မနီးသေးပါ။ ရှေ့ဆက်တွင် မည်သို့သော အခက်အခဲ၊ အတားအဆီးများကို ကြုံတွေ့ရဦးမည် ကိုလည်း မမျှော်မှန်းနိုင်သေးပါ။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ယနေ့ ကျရောက်သော (၇၃)နှစ်မြောက် ကရင်နီပြည်တပ်မတော်နေ့ အခါသမယတွင် ကရင်နီပြည်တပ်မတော်မှ မိမိတို့၏ သစ္စာအဓိဋ္ဌာန်များကို ဦးထိပ်ပန်ဆင်၍ ကရင်နီအမျိုးသား တိုးတက်ရေးပါတီ၏ နိုင်ငံရေးဦးဆောင်မှုအောက်တွင် ကရင်နီပြည်နှင့် ကရင်နီအမျိုးသားတို့ ဧရုမု မားမားမတ်မတ် ရပ်တည်ကာ အကာအကွယ်ပေးမည့် တပ်မတော်အဖြစ် ဝိုင်မာစွာ ရပ်တည်သွားကြ ရန် နိုးဆော်အသိပေးရင်းနှင့် ဤသတင်းလွှာကို ရေးသားပေးပို့လိုက်ရပါသည်။

ပါတီဗဟိုဌာနချုပ်  
ကရင်နီအမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၁ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၁၇) ရက်